
ZÁPIS č.9/2022 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce, které se konalo v pondělí 

14.listopadu 2022 od 18.hodin v zasedací místnosti obecního domu. Přítomno 

6 zastupitelů a 18 občanů. 

 

NAVRHOVANÝ PROGRAM JEDNÁNÍ: 

 

1) Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu, schválení programu 

2) Kontrola úkolů 

3) Volba předsedy kontrolního výboru 

4) Volba členů kontrolního výboru 

5) Volba členů finančního výboru 

6) Volba členů kulturního výboru 

7) Jmenování inventarizační komise pro inventarizaci majetku k 31.12.2022   

8) Plán práce na rok 2023 

9) Dodatek č.2 ke Smlouvě o umístění a provozování kontejnerů uzavřené dne  

    28.2.2014 

10) Organizační věci 

11) Diskuse 

12) Závěr 

 

1. ZAHÁJENÍ, URČENÍ ZAPISOVATELE A OVĚŘOVATELŮ 

ZÁPISU, SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce přivítáním všech přítomných 

zastupitelů i občanů. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se 

konalo v souladu s § 92 odst.1 zákona č.128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) 

v platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední 

desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, současně byla 

zveřejněna na elektronické úřední desce, dne 7.listopadu 2022. Dále starosta 

konstatoval, že je přítomno 6 zvolených členů zastupitelstva, omluvil 

z pracovních důvodů nepřítomnost pana Jaroslava Špačka. Konstatoval, že 

přítomna je nadpoloviční většina a zastupitelstvo je usnášeníschopné dle § 92 

odst. 3 zákona o obcích. Starosta požádal o doplnění navrhovaného 

programu jednání o tyto body: 



- Schválení oddávajících v obci – Milan Smékal, Milan Gazda 

- Schválení obřadní místnosti v obci – zasedací místnost obecního domu 

- Žádost Petry Rozmánkové o snížení nájmu v Kulturním domě 

 

Program jednání byl i s doplňujícími body schválen. Zapisovatelem zápisu byl 

určen pan Milan Gazda, ověřovatelé zápisu Rostislav Svoboda a Markéta 

Skalková. 

 

2. KONTROLA ÚKOLŮ 

Kontrola úkolů. 

 

3. VOLBA PŘEDSEDY KONTROLNÍHO VÝBORU 

 

Starosta Milan Smékal navrhoval paní Markétu Skalkovou. 

HLASOVÁNÍ: PRO: 2 hlasy, PROTI: 4 hlasy ZDRŽEL: 0 hlasů 

 

Místostarosta Milan Gazda navrhoval pana Ludka Coufala. 

HLASOVÁNÍ: PRO: 4 hlasy, PROTI: 2 hlasy, ZDRŽEL: 0 hlasů 

           USNESENÍ: Předsedou kontrolního výboru byl zvolen pan Luděk Coufal 

 

4. VOLBA ČLENŮ KONTROLNÍHO VÝBORU 

Pan Luděk Coufal navrhoval do svého výboru pana Jana Pura 

HLASOVÁNÍ: PRO: 5 hlasů,   PROTI:  0 hlasů, ZDRŽEL: 1 hlas 

Další člen Libor Mézl  

HLASOVÁNÍ: PRO: 5 hlasů,  PROTI: 0 hlasů, ZDRŽEL: 1 hlas   

USNESENÍ: Členové kontrolního výboru: Jan Pur, Libor Mézl 

 

5. VOLBA ČLENŮ FINANČNÍHO VÝBORU 

Pan Pavel Raus navrhoval do svého výboru paní Alenu Coufalovou 

HLASOVÁNÍ: PRO: 4 hlasy, PROTI: 0 hlasů, ZDRŽEL: 2 hlasy 

Další navržený člen pan Ladislav Dvořák 

HLASOVÁNÍ: PRO: 6 hlasů, PROTI: 0 hlasy, ZDRŽEL: 0 hlasů 

USNESENÍ: Členové finančního výboru Alena Coufalová, Ladislav 

Dvořák. 

 

6. VOLBA ČLENŮ KULTURNÍHO VÝBORU 

Paní Markéta Skalková navrhovala do své komise jako člena paní Bělu  

Hlavatou. 



HLASOVÁNÍ: PRO: 6 hlasů     PROTI: 0 hlasů     ZDRŽEL: 0 hlas 

Dalším členem byla navržena paní Simona Kutalová. 

HLASOVÁNÍ: PRO: 6 hlasů     PROTI: 0 hlasů      ZDRŽEL: 0 hlas 

USNESENÍ: Členové kulturního výboru Běla Hlavatá, Simona Kutalová 

 

 

7. JMENOVÁNÍ INVENTARIZAČNÍ KOMISE pro inventarizaci 

majetku obce 31.12.2022. 

Starosta informoval o zákonné povinnosti provedení inventarizace majetku 

k 31. 12. 2022.  Starosta ještě dodal, že inventarizace hmotného majetku se 

provede fyzickým zjištěním, u pohledávek a závazků dokladovou 

inventurou. Zápis o výsledku inventarizace bude po jejím ukončení 

předložen na dalším zasedání zastupitelstva obce. Navrhl složení 

inventarizační komise: Milan Smékal – předseda, Pavel Raus,  Markéta 

Skalková, Milan Gazda, Petra Růžičková. O tomto návrhu dal hlasovat.  

 

HLASOVÁNÍ: PRO: 6 hlasů    PROTI: 0 hlasů    ZDRŽEL: 0 hlasů 

USNESENÍ: Inventarizační komise byla schválena ve složení:  

Předseda - Milan Smékal, Milan Gazda, Markéta Skalková, Pavel Raus, 

Petra Růžičková. 

 

8. PLÁN PRÁCE NA ROK 2023 

Zasedání zastupitelstva obce: 

          13.2.2023 – 18.hodin, 17.4.2023 – 19.hodin, 12.6.2023 – 19.hodin,          

           11.9.2023 – 19.hodin, 11.12.2023. 

           Dal o jeho schválení hlasovat. 

           HLASOVÁNÍ: PRO: 6 hlasů   PROTI: 0 hlasů    ZDRŽEL: 0 hlasů 

           USNESENÍ: Plán práce na rok 2023 byl schválen. 

 

     9. DODATEK č.2 ke Smlouvě o umístění a provozování kontejnerů   

         uzavřené 28.4.2022 

         Starosta hovořil o smlouvě s firmou TextilECO a.s., která má v obci umístěn 

sběrný kontejner na použité oděvy, firma obci za toto umístění hradila ročně  

 500,- Kč. Zaslala návrh Dodatku č.2 k této smlouvě. Nyní při energetické          



krizi a všeobecném zdražování v něm navrhuje, aby obec hradila 1 200,- Kč za 

jeho umístění. Nyní hradila firma TextilEco obci 500,- Kč za jeho umístění. 

Starosta hovořil o tom, že kontejner je hodně občany využíván, a proto by byl 

pro jeho zachování. Dal tedy o schválení Dodatku č.2 hlasovat. 

HLASOVÁNÍ: PRO: 6 hlasů     PROTI: 0 hlasů                 PROTI: 0 hlasů 

USNESENÍ: Dodatek č.2 ke Smlouvě o umístění a provozování kontejnerů 

uzavřené dne 28.2.2014 byl schválen. 

 

10. SCHVÁLENÍ ODDÁVAJÍCÍCH – Milan Smékal, Milan Gazda 

Starosta navrhoval, kvůli případné možnosti zájmu občanů o sňatek přímo v obci, 

schválit oddávající osoby. Navrhoval pana Milana Smékala, a pana Milana 

Gazdu.  

HLASOVÁNÍ: PRO: 6 hlasů    PROTI: 0 hlasů   ZDRŽEL: 0 hlasů     

USNESENÍ: Pan Milan Smékal, a Milan Gazda – oddávající osoby. 

 

11.  SCHVÁLENÍ OBŘADNÍ MÍSTOSTI – zasedací místnost 

obecního domu 

Starosta navrhoval schválit jako obřadní místnost v obci, zasedací místnost 

obecního domu. Dal o tomto návrhu hlasovat. 

HLASOVÁNÍ: PRO: 6 hlasů     PROTI: 0 hlasů   ZDRŽEL : 0 hlasů 

USNESENÍ: Zasedací místnost obecního domu byla schválena jako obřadní síň 

obce Čehovice. 

 

12.  ŽÁDOST O SNÍŽENÍ NÁJMU V KULTURNÍM DOMĚ 

Starosta přečetl zastupitelům žádost od paní Petry Rozmánkové, ve které žádá 

zastupitelstvo obce, o snížení nájemného v kulturáku, který nyní činí 10 000,- 

Kč. 

Důvodem jsou zvyšující se náklady na energie, které byla za dobu jejího nájmu - 

od 1.2.2022 navýšené již několikanásobně.  

Vzhledem, že všichni zastupitelé ví o energetické krizi, nebyli žádostí ani nijak 

zaskočeni. Starosta navrhl snížit nájem od 1.11.2022 – do 30.4.2023 na 2 000,- 



Kč měsíčně a v období 1.5. – 30.9.2023 – 5 000,- Kč měsíčně. Poté se opět bude 

výše nájmu projednávat. 

Nebyly žádné připomínky ani jiné návrhy, starosta dal o schválení uvedené výši 

nájmu hlasovat. 

HLASOVÁNÍ: PRO: 6 hlasů        PROTI: 0 hlasů            ZDRŽEL: 0 hlasů 

USNESENÍ: Nájem ve výši 2000,- Kč v období 01.11.2022 - 30.4.2023 a  

5 000,- Kč v období 01.05.2023 - 30.09.2023. 

 

13.ORGANIZAČNÍ VĚCI 

V tomto bodě bylo hovořeno o možnosti odvozu a likvidaci zeleného odpadu. 

Bylo řečeno, že zelený odpad bude možné odvážet do dvora za hasičskou 

zbrojnicí vždy v úterý a ve čtvrtek od 14.30 – 15.30 hodin, přítomen bude 

zaměstnanec obce, který bude dohlížet co je vyváženo a kam se bude ukládat. 

Také čtvrtky, kdy se vybírají plasty, bude možné přivážet i zelený odpad - 

přítomna a dohled bude vykonávat paní Jana Jurová. Poté již byl dán prostor 

k diskusi. 

14.DISKUSE 

Jako první se do diskuse přihlásil pan Luděk Coufal s dotazem na starostu, jak 

se bude řešit zabezpečení hliníku proti nedovolenému vývozu odpadů, že situace 

se řešila i na ustavujícím zasedání, padlo pár návrhů, kamera, závora, vysázení 

stromů – nedělo se nic a nedovolený závoz probíhá dál, čehož byl sám očitým 

svědkem. 

Starosta odpověděl, že se to vyřeší novou závorou a cedulí o zákazu skládky. 

Možností je i oplocení celé skládky.  

Paní Zdenka Purová také připomínala nevhodné parkování dodávky před 

domem čp.62 na které už také upozorňovala na předešlém zasedání. 

Starosta odpověděl, že bude řešit domluvou s majiteli. 

Paní Lenka Říhová upozorňovala na znovu poškozené zařízení dětského hřiště, 

kde hrozí úrazy dětí. Starosta odpovídal, že bude řešeno přímo dodavatelskou 

firmou, drobnější opravy budou řešeny zaměstnanci obce. 

Paní Markéta Skalková pozvala přítomné na akce, které organizuje kulturní 

výbor – Pečení perníčků 23.11. od 16.30 na Obecním domě, Vyhlášení soutěže o 

nejlepší vánočku – vzorky odevzdávat 27.11. do 13.hodin – vyhodnocení při 



Rozsvícení vánočního stromečku – 27.11. od 16.30 hodin a pořádání 

Adventního autobusového zájezdu do Kroměříže 10.12.2022 s návštěvou 

Andělské výstavy, prohlídkou zámku a návštěvou adventních trhů. Rezervace na 

obecním úřadě, cena dospělý 300,- Kč, děti 7-15 let a senioři nad 65 let 200,- 

Kč, předškoláci – 100,- Kč. Jízdné autobusu hradí obec.  

Diskuse byla poté ukončena.  

 

15. ZÁVĚR 

Byly naplněny všechny body schváleného programu jednání, starosta poděkoval 

za účast, diskusní příspěvky, pozval na poslední letošní zasedání konané 

5.prosince 2022 od 18.hodin. 

 

V Čehovicích 22.listopadu 2022 

 

 

   ……………………………                   ………………………………… 

          Milan Smékal                                              Milan Gazda 

             starosta                                                      místostarosta 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Ing.Markéta Skalková    …………………………. 

 

                                     Rostislav Svoboda       …………………………. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

 

 

     

 

 


